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ZAPISNIK  
 
 

11. seje Izvršnega odbora Športne zveze in Strokovnega sveta Zavoda za šport (6. sestav) ki je bila 
dne 15.6.2023 ob 19.00 uri v sejni sobi Zavoda za šport, Podlubnik 1c, Šk.Loka. 
 
Prisotni člani Izvršnega odbora Športne zveze (IO): Saška Benedičič Tomat, Jože Hafner, Tomaž Rant, 
Sašo Bertoncelj, Aleksandra Kavčič in Marko Terkaj. Opravičili se je : Jurij Demšar. Prisoten še Nejc Rebec, 
direktor Zavoda za šport in Aleš Murn, sekretar Športne zveze. 
 
Predsednica Saška Benedičič Tomat je pozdravila vse prisotne. Predlagan in sprejet je bil  
 
DNEVNI RED : 
1. Pregled in potrditev zapisnika 9. in 10. seje IO ŠZ. 
2. Pričetek delovanja Odbora za športne objekte. 
3. Potrditev kandidatov za prejem najvišjih občinskih športnih priznanj 
4. Podelitev priznanj mladim športnikom, druge informacije, pobude in razno 
 
Gradivo za sejo so člani prejeli po e pošti in je tudi na spletnih straneh ŠZ. 
 
K 1. točki: 
Po pregledu zapisnikov 9. in 10. seje IO ŠZ so prisotni člani IO soglasno sprejeli: 
Sklep 1 
Sprejmeta se zapisnika 9. in 10. seje IO Športne zveze. 
 
K 2. točki: 
Svet Zavoda za šport je dan pred sejo IO ŠZ v posvetovalno telo župana Občine, Odbor za športne objekte  
že imenoval svojega predstavnika Romana Hartmana.  
Svet Zavoda za šport je predlagal, da se povabi Marka Primožiča na mesto predsednika Odbora za športne 
objekte. Predsednica Sveta Melita Rebič prevzame pobudo za pogovor z Markom Primožičem.  
Sklep 2 
V Odbor za športne objekte Športna zveza imenuje Tomaža Ranta. 
 
V nadaljevanju se je razvil pogovor na temo objektov : 

- Oddelek za okolje in prostor na Občini podpira imenovanje Odbora za objekte z vidika umeščanja 
športnih površin v okolje; 

- Lokacija za atletski stadion je v procesu sprejemanja OPN; 
- Občina je kandidirala za sredstva na državni razpis za zunanji športni objekt OŠ Šk.Loka mesto, 

preplastitev štadiona, obnovo tribun, fitnes na prostem; 
- Pripravljena so podlage glede LED razsvetljave v dvoranah, za ŠD Poden bo to planirano naslednje 

leto; 
- Potrebna bo preplastitev igrišča v Puštalu ter Novem svetu. V Podlubniku in Puštalu bo potrebno 

zamenjati košarkarske table; 
- PREDLAGANA JE BILA UMESTITEV PITNIKOV VODE OB ŠPORTNIH IGRIŠČIH; 
- Tudi na športnem igrišču na Godešiču bo potrebno menjati luči, saj se menjajo potratne žarnice, ki 

jih ni več mogoče dobiti na trgu; 
- Sašo Bertoncelj se bo skušal dogovoriti s Slovensko industrijo jekla za postavitev njihovega fitnes 

orodja v našem okolju; 
Stališče pogovora vsekakor kaže na nujnost pričetka dela Odbora za objekte, da se iščejo strateške 
usmeritve in variante za reševanje potreb nove in vzdrževanja potrebne športne infrastrukture v občini. 
 
K 3. točki: 
Predstavljeni so bili zaključki Odbora za športna priznanja. Člani IO ŠZ so soglasno sprejeli 
Sklep 3 
Izvršni odbor Športne zveze potrjuje predlog Odbora za podelitev priznanj, plaket in svečanih listin za 
podelitev najvišjih občinskih športnih priznanj za obdobje marec 2022-marec 2023. 
 
V nadaljevanju te točke : 

- so bili prisotni seznanjeni glede podelitve priznanj mladim športnikom in njihovim trenerjem v 
jutranjem programu Teka 4 mostov, 17.6.2023. Teh priznanj bo podeljenih 134. 

http://www.zsport-skloka.si/
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- prisotni so potrdili datum podelitve najvišjih občinskih športnih priznanj na predvečer državnega 
praznika, petek 22.9.2023. 

- glede zavrnitve enega predloga za priznanje se je zavzelo stališče, da bo potrebno posodobiti 
Pravilnik za podeljevanje priznanj, plaket in svečanih listin Zavoda za šport in Športne zveze občine 
Škofja Loka. Vsi člani prejmejo obstoječi pravilnik in skušajo podati svoje pripombe, sugestije za 
prenovo pravilnika Tomažu Rantu, ki bo pripravil predlog popravka pravilnika do konca leta; 

 
K 4. točki: 

- Pogovor je stekel glede priprav na okroglo mizo na temo »Vizija razvoja športa in rekreacije v Škofji 
Loki ter razvoj partnerskega sodelovanja različnih sektorjev«, kamor bi povabili vse vsi klube in 
društva v Škofji Loki, predstavnike različnih sektorjev (šolstvo, zdravstvo, gospodarstvo) ter 
predstavnike Občine Šk Loka. Saška Benedičič pripravi izhodišča, temo za vabljene in predlog 
elektronsko dopolnijo oz. ji sugerirajo vsi člani IO ŠZ; 

- Opozorjeno je bilo, da se pojavlja vedno več nočnega hrupa iz odbojkarskih igrišč na mivki pri ŠD 
Poden, kar je zelo moteče za prebivalce Vincarjev. Naprošen je bil direktor Zavoda za šport, da se 
pogovori z upraviteljem igrišč; 

- Tomaž Rant je poročal o delu Strokovnega sveta za vrhunski šport pri OKS-ZŠZ. Obvestil nas je o 
regijskih posvetih; 

- Pogovor je tekel glede potrebe po pridobiti več sredstev za šport, predvsem za primerno plačevanje 
strokovnega kadra, ki je trenutno eden večjih problemov športnih sredin. Ta dodatna sredstva bi 
se morala zagotoviti izven LPŠ; 

- Podan je bil tudi predlog za javno predavanje v tednu športa na temo : Duševne motnje v športu; 
- Direktor Zavoda je najavil organizacijo lokalnega izobraževanja strokovnega kadra in pozanimal se 

bo, ali bo z organizacijo predavanj možno tečajnikom zagotoviti tudi vpis v razvid športnih delavcev; 
 
Naslednja seja IO bo na povabilo Jožeta Hafnerja na Godešiču, kjer domuje ŠD Kondor. 
Sestanek je bil zaključen ob 21,30 uri.  
 
Zapisal Aleš Murn, sekretar ŠZ 

Pregledala Saška Benedičič Tomat, predsednica ŠZ 
 
 
 
 
  
 

 
 
 
 
Zapisnik v vednost prejemajo po elektronski pošti : 

- Člani IO, NO in DK ŠZ 
- Župan Občine Tine Radinja 
- Direktor Zavoda za šport 
- Člani Sveta Zavod za Šport 
- Marko Primožič 

http://www.zsport-skloka.si/

